
Dušanka Majkić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH i predsjedavajućem Vijeća ministara BiH: 

1. „S obzirom da postojeća privremena skladišta radioaktivnog otpada ne ispunjavaju uslove 

za sigurno skladištenje sveg radioaktivnog otpada koji se nalazi u BiH, molim 

informaciju o tome kada će Vijeće ministara BiH odrediti konačnu lokaciju - objekat koji 

će, nakon rekonstrukcije i opremanja, ispunjavati zahtijevane uslove i međunarodne 

standarde za skladištenje radioaktivnog otpada? 

2. Kada će Vijeće ministara BiH odgovoriti na zahtjev Državne regulatorne agencije za 

radijacijsku i nuklearnu sigurnost za formiranje komisije za pripremu prijedloga lokacije 

centralnog skladišta radioaktivnog otpada u BiH? Do sada je svog člana predložila samo 

Vlada Republike Srpske. 

 
 


